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Hallituksen kokous 32/2023

Aika: 8.11.2023, klo 14.15

Paikka: Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2, A106

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri)

Allan Hemming (poistui kohdassa 8.7)

Anni Kekäläinen (poistui kohdassa 12.1)

Eetu Heiskanen (poistui kohdassa 8.7)

Inka Viita

Kerttu Peura

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen (liittyi kohdassa 6)

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 14.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Kerttu jaMarkus.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

Siirryttiin kohtaan 6.

5. Ilmoitusasiat

Palattiin kohdasta 8.1.

Tuomas ilmoitti, että tänään on eväänä nektariinia, konvehteja ja sipsejä.

Palattiin kohtaan 8.1.

6. Kuulumiskierros



Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Inka:Oli hyvä reissu, muttamukavaa olla takaisin kun kaikki oli aika kallista ja AirBnb oli

vähänmeh. Jäänyt pikkusen jälkeen kouluhommissa, kiva kun vujut on pian.

Kerttu: Iso-Kertulle kuuluu ihan hyvää. Aamulla oli iso turhautuminen SoftEngiin.

Silmälasijännä, kun ne saapuivat tänään. Ongelma vaan, ettei muista, millaiset osti. Illalla

selviää. Infoähky-hype!

Allan:HöpöHöpöt oli ihan hirveä tapaus, sekoilua itse kullakin. Rakkaudelliset olivat kyllä.
Raskasta oli, varsinkin kun oli autolla liikenteessä. Lauantaina oli krapula, vaikkei ollut

edes juonut. Sunnuntain tekemisiä mietti hetken, veivät vujujuomia. Kävi perheen luona,

testasi uutta sähköpyörää. Sai puhelimeen uudet kuoret, nyt näyttää ihan uudelta.

Infoähkyä odottaa innolla, innostuttaa. Pitäisi ommella frakki niitä varten vaan. Ensilumet

tulossa, valitettavasti kaikki osallistujat eivät pääse paikalle.

Tuomas liittyi kokoukseen ajassa 14.21.

Tuomas: Jooooo. Ei yhtään väsytä, hyvin jaksaa lähteä Rukalle.
Markus: Iijjooo. HöpöHöpöt olivat kivat, eivät välttämättä niinkään sitsit, mutta hauskaa

oli. Infoähky innostaa ja odottaa niitä.

Martsu: Pitäisi yksi mekko ommella, tekee tällä hetkellä siihen nappeja. Perjantaina rupesi

v*tuttamaan, kun ei päässyt välitentistä läpi (ei tosin myöskään lukenut siihen). Googlasi

“yhteishaku kevät” ihan vain kostona. Avautuu lisää sektorikuulumisissa. Ihan hyvin

menee näinmuuten.

Markku:V*tunHöpöHöpöt, oli rankemmat kuwappusitsit, kaaosta. Paljon sotkua, piti

raahata kaksi ämpärillistä kaakaota Smökiltä BMK:lle. Aterimet jäi, vanukas oli kaakaota…

huhhuh. Ensi kerralla itse sitsaamassa. Lauantaina krapula, vaikkei juonut. Kiireistä,

maanantaina töissä. Kouluhommat ei lopu tekemällä. Vuju-hype päällä, koko ajan tunne,

että ne on huomenna. Sai villapaidan valmiiksi.

Eetu:Kämpän vujut oli viime keskiviikkona, suht lirvahdus. Siivottu, sitten oli Höpöt.

Lauantaina krapula, sunnuntaina Rahaston toimikuntapaidat valmiiksi. Pian vaihtoinfo,

vuju-jännä päällä.

Anni: Paljon on tapahtunut. Vuju-jännä, paljon tehtävää ja nähtävää. Mietiskelee ensi

vuoden hommia, ainakin Radio Diodin graafikko tulee olemaan. Höpöt oli ja ilmeisesti

tapahtui. Lähti aika aikaisin pois, sitä kautta vähän Infoähky jännää. Eipämuuta.

Inkeri:Kuuluu oikein hyvää. Innoissaan Infoähkystä, teksteistä tuli hyvät. Puhe ei vielä
valmis. Torstaina oli keikkamatka Tampereelle, oli sädeturvapäivät, mutta

keikkakalenterissa luki “sadeturvapäivät”. Aiheutti hieman hassuja sekaannuksia.

Perjantaina lirvahti, viikonloppuna sai tehtyä kiltahommia.

Elias:Kiirettä on pitänyt, vujut vähän jännittää. Höpöillä oli hauska lukkaroida.

7. Hyväksyttävät laskut



Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Maria Toivainen Unskinpitkän Hesburger phukseille 24.10. 101,30 € Hyväksytty

Rebekka Sihvola Kulttuuritoimikunnan kokouseväät 2.11. 18,94 € Hyväksytty

Aarne Talvela Suklaamaistelu 23.10.2023 102,03 € Hyväksytty

Markus Ihamuotila Ähky lukkarit kokous 3 eväät 2,37 € Hyväksytty

Tuomas Toropainen Vaalieväät 31.10.2023 175,56 € Hyväksytty

Tuomas Toropainen Kokousewäääätt 25.10. 10,64 € Hyväksytty

Eemil Aittokoski Phuksiryhmä 4:n hengailu 31,53 € Hyväksytty

Inka Viita Hallituksen kokouksen eväät 1.11. 10,24 € Hyväksytty

Inka Viita AK vujuedustus 100*0,75 75,00 € Hyväksytty

Anni Kekäläinen
Wähäjoulu edustus, 75% illalliskortin
hinnasta 100€ = 75€ 75,00 € Hyväksytty

Sanni Saarinen
Abisitsit 27.10., Athenelle jää kuitista
korvattavaa 275 € ja Prodeko korvaa loput 275,00 € Hyväksytty

Joose Eronen Ethana Sports Experiment, boulderointi 130,00 € Hyväksytty

Kristiina Suojanen Höpöhöpöt ruoka 258,00 € Hyväksytty

Reko Tainio Kauramaitoa olkkarille 7.11.2023 4,18 € Hyväksytty

Pyry Seppälä
Spurgusession (11.11.2023) tilavuokra, AYY
takkakabinetti 50,00 € Hyväksytty

Kerttu Sarvas Joulukortteihin materiaaleja 17,60 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

S-business Oy Namubuffan täydennys 282,83 € Hyväksytty

Accountor Finago Oy Palvelumaksut 1.10.2023 - 31.10.2023 46,15 € Hyväksytty

Dumppi ry Marathon-sitsien liput 918,00 € Hyväksytty



8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
HyväksytäänMaria Välilä sekä Priska Viljakainen killan virallisiksi jäseniksi.

Siirryttiin kohtaan 5

Palattiin kohdasta 5.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Ei uusia palautteita.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia touhutonnihakemuksia.

8.4. Ennakonmyöntäminen
Vuosijuhlien järjestelyitä varten on pyydetty ennakkoa jatkojen ruoan

maksamiseen.

Päätettiin myöntää ennakko Tapio Tuloiselalle, suuruudeltaan 1048,50 €.

8.5. TET-harjoittelijan ruoat
Eetu tiedotti ruokailujen kulukorvauksesta TET-harjoittelijalle, tehdään yksi

yhteinen kululasku.

8.6. Perehdytyslounaat ja virkistysbudjetti
Inkeri muistutteli perehdytysten ja lounaiden sopimisesta.

8.7. Muut esille tulevat asiat
Allan kertoi lisää kuulumisia.

Eetu ja Allan poistuivat kokouksesta ajassa 14.51.

9. Viestintä

9.1. Ajankohtaiset asiat
Ei uusia eikä ihmeempiä.

10. Yhteisö

10.1. Seuraavan viikon toimarikuulumiset
Merkittiin tiedoksi, että seuraavan viikon kokoukseen kysellään jälleen

toimareilta kuulumisia, tällä kertaa joukko 1.

10.2. Vuosijuhlat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:



Hallitus paikalle 14.30.

Varotaan cocktail-tilaisuuden juomalahjoja.

Palkitsemisten järjestelyjä valmistellaan vielä ja Vuoden toimari -laatan

asettelupaikka pitää valmistella.

Airuenauhat pitää antaa airuekulkueelle.

Ähky-hype!

10.3. Muut esille tulevat asiat
Man@gerilaisia tulossa Sikajuhliin, heitä kestittäneen.

Viikko 47 asettautunee parhaaksi viikoksi SCI Board Brunchille.

11. Tapahtumat

11.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Höpöt olivat rankat järjestää, mutta ihmisillä oli ilmeisesti ihan kivaa.

Keskusteltiin tapahtuman yleisestä kulusta.

Seuraavaksi pikkujoulut tulossa joulukuun alussa, eli nyt on vähän

tapahtumataukoa.

Upeaa, että nyt on vujuviikko, ja IE on autellut vujutiimiä.

12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Kipparin vartteja pidetty, pääasiassa ihan hyvinmennyt ihmisillä.

On noussut ilmi, etteivät phuksit oikein uskalla hengailla Olkkarilla -

keskusteltiin mahdollisista toimista, joita voitaisiin tehdä asian parantamiseksi.

Anni poistui kokouksesta ajassa 15.25.

13. MKV-asiat

13.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Maanantaina tämän vuoden vikat sitsit!

ISO-porukkaa pitää aktivoida hengailujen järkkäämiseksi.

14. Yrityssuhteet

14.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:



Tuomas esitteli hienon kärpäspiirroksen ja kuvaili sillä sektorin toimintaa. Asiat

järjestyksessä.

15. Opintoasiat

15.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Kerttumuistutteli, että pitää vastata opintokyselyyn.

HCI:n tenttiaikatauluista ja -käytänteistä on tullut kyselyä,

lisätenttimahdollisuutta selvitellään tammikuulle.

16. Muu toiminta

16.1. Sakkojen päivitys
Kuitattiin Tuomakselta kaksi (2) sakkoa ex tempore -eväiden hakemisesta.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Merkittiin tiedoksi, että tilanne on hyvä, uusimmat pöytäkirjat lähetetty

tarkastukseen eilen.

17. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin huomisesta saunamahdollisuudesta.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 15.11. kello 14.15. Eväsvuorossa Anni.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 15.45.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Kerttu Peura Markus Laine

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen


